
 

Kære elever på Skrøbelev skole 

Referat af elevrådsmøde d. 10.09.20 

Deltagere: Lucas, Celina, Jamie (suppleant for Nicolai) 

Dagsorden d. 10.09.20 kl. 9.30-10.15: 

● Præsentation af de valgte og valg til elevrådsformand/næstformand 

Hver repræsentant fortalte hvorfor de gerne vil være en del af skolens elevråd. 

Elevrådet konstituerede sig på demokratisk vis og samtalte om hvordan man skulle 

fordele medlemmerne. 

Elevrådsformand: Luca GR4 

Næstformand: Celine GR2 

Medlem: Nicolai GR3 

Det blev end videre besluttet at suppleanterne deltager i alle møder: 

Gustav Gr2, Jamie GR3, Chris GR4. 

 

● Sanne fortalte om hvorfor man har et elevråd, arbejdet og samarbejdet med 

skolebestyrelsen og politikere. 

● Der blev drøftet ”Ny skolestruktur” og her er det vigtigt at vi er lyttende og åbne 

over for alle elever. Vi er bevidste om, at børn også har en stemme og at vi vil høres. 

Vi har tegnet en tegning på Sannes whiteboard og bruger den til at forklare, få gode 

ideer og til ting som vi skal huske at få sagt. Alle er velkommen til at bruge den. 

● Vi vil gerne have gode ideer til frikvarterslegeredskaber og har allerede besluttet at 

indkøbe flere løbehjul og få kigget på de store ”banancykler” i kælderen. 

● Der skal købes El-ladcykler til GR1 så de også kan komme på cykeltur. 

● Sanne undersøger om vi kan få en ny bus til 9 personer. 

● Næste møde er d. 28.10. kl. 14.-14.30 

 

Hilsen Elevrådet og Sanne 

 


